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標題 	
創意電子通過SBTi科學基礎減碳目標驗證，達環境永續發展重要里程碑
GUC’s Significant Milestone in Environmental Sustainability - Achieved SBTi Targets Validation Commits.
內文
科學基礎減碳目標倡議 (SBTi) 近日審核通過創意電子提交的科學基礎減碳目標，是創意電子於永續發展路程中的一項重要里程碑。

SBTi 是全球第一個為企業設立淨零碳排標準的減碳框架，協助企業採用科學方法設定近期與長期的減碳目標，透過提供明確的減排途徑，以防止氣候變遷及面對業務增長之下的負面影響。

創意電子依 SBTi 嚴格的 1.5°C 情境設定海內外全部據點及自身營運 (範疇一及範疇二) 減碳目標，以 2022 年為基準年，計畫透過自主節能、汰換耗能設備、增建太陽光電設備及提升再生能源使用比率等方式，預計至 2030 年碳排減降 42%。
我們會協同供應商持續推動節能減碳，且於每年發布之《永續報告書》中揭露減碳的實施結果。創意電子以實際行動為全球減碳做出改變，致力達成 2050年自身營運淨零碳排。
The Science Based Targets initiative (SBTi) recently approved GUCs' submitted science-based targets, marking a significant milestone in our sustainability journey.
SBTi is the world's first framework to establish net-zero carbon standards for businesses, assisting them in setting near-term and long-term carbon reduction goals using scientific methods. By providing clear pathways for emissions reductions, SBTi aims to mitigate the negative impacts of climate change and address business growth challenges.
In alignment with SBTi's strict 1.5°C scenario criteria, GUC has set carbon reduction goals covering all domestic and international facilities and operational scopes (Scope 1 and Scope 2), with 2022 as the base year. Through initiatives such as autonomous energy conservation, equipment upgrades, installation of solar photovoltaic systems, and increased use of renewable energy, the company aims to achieve a 42% reduction in carbon emissions by 2030.
[bookmark: _GoBack]GUC will collaborate with suppliers to further promote energy efficiency and carbon reduction. Moreover, result and progress of carbon reduction will be disclosed in GUC’s ESG Report. GUC will take specific actions to contribute to global carbon reduction efforts and dedicate towards achieving net-zero carbon emissions by 2050.
詳細資訊：https://sciencebasedtargets.org/companies-taking-action
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Target summary
Near term: 1.5°C by 2030
Long term: 15°C by 2050
Net zero: Committed by 2050
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Target

Overall Net-Zero Target: Global Unichip Corporation (GUC) commits to reach net-zero
areenhouse gas emissions across the value chain by 2050. Near-Term Targets: Global
Unichip Corporation (GUC) commits to reduce absolute scope 2 GHG emissions 42%
by 2030 from a 2022 base year. Global Unichip Corporation (GUC) also commits to
reduce absolute scope 3 GHG emissions from purchased goods and services 25%
within the same timeframe. Long-Term Targets: Global Unichip Corporation (GUC)
commits to reduce absolute scope 1, 2 and 3 GHG emissions 90% by 2050 from a 2022
base year.




image2.PNG
SCIENCE
BASED
TARGETS

DRIVING AMBITIOUS CORPORATE CLIMATE ACTION




image3.png
marnonron 1.9 C 22 €,




